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ÅRSMÖTE WÅNGENS WÄRDSHUS 

Efter intagen lunch, som deltagarna blev bjudna på, inleddes mötet med att Elisabeth Vykander 

hälsade alla hjärtligt välkomna till det första fysiska mötet sedan mars 2020. Därefter gav hon ordet  

till Olof Wallgren, som kom att leda mötet.  Olof Wallgren började med att presentera sig själv, och  

berättade bl a att han är verksam som fritidspolitiker, som ordförande i Samhällsbyggnadsnämnden.  

Olof erbjöd sig även att svara på  eventuella frågor från mötesdeltagarna, gällande ärenden som 

behandlas i nämnden.  

§ 1 Mötesfunktionärer      

     Som mötesordförande  valdes Olof Wallgren och som sekreterare Britt Larsson 

     Justerare Anna-Carin Stuenes Karlsson och Göte Norlander. 

§ 2 Parentation 

      Under året avlidna medlemmar :  

      Holger Jansson 193605109077 2020 02 25 

      Kristina Söderberg 192204288407 2020 03 18 

     Cecilia Sund-Ångmark 195203180202 2020 03 20 

     Barbro Isaksson 192808048207 2020 07 01 

      Lena Noren 194702130040 2020 07 27 

      Sture Björklund 194409208693 2020 10 12 

      Ingrid Siden Lindholm 193810278428 2020 11 20 

      Ulla Greta Olofsson 193910088206 2021 01 27 

       

      För att minnas de avlidna  tändes ett ljus och hölls en tyst minut.  

§ 3  Kallelse 

       Att kallelsen skett i behörig ordning godkändes av årsmötet. 

§ 4   Föredragningslista 

        Föredragningslistan fastställdes utan ändring 

§ 5   Styrelsens årsberättelse 

         Elisabeth Vykander kommenterade årsberättelsen, vilken godkändes av mötet. 

§ 6    Revisorernas berättelse 

          Tomas Janhagen föredrog revisionsberättelsen och föreslog ansvarsfrihet för styrelsen. 

          Tomas gav styrelsen en eloge för deras effektiva  arbete trots pandemin. 

§ 7     Resultat- och Balansräkning 

           Gudfast Hellby redogjorde för föreningens ekonomi och konstaterade att likviditeten 

           är god. På fråga om kommunens bidrag till lokalhyra svarar Gudfast att det är föreningens 

           faktiska kostnader som utgör underlag för bidraget. 

§ 8      Ansvarsfrihet 

           Årsmötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 



§ 9     Arvoden 

          Elisabeth meddelar att liksom tidigare år inga arvoden ges till styrelser och revisorer, 

          vilket tacksamt godkändes av årsmötet. 

§ 10   Motioner 

           Inga motioner har inkommit. 

§ 11    Förslag från förbund, distrikt, styrelse 

           Inga förslag har inkommit 

§ 12    Budget och verksamhetsplan 

            Såväl budget som verksamhetsplan presenterades och  godkändes av årsmötet. 

§ 13     Årsavgift 

            Medlemsavgiften för nästkommande år föreslås oförändrad 220 kr vilket godkänns     

            av årsmötet. 

§ 14     Antal styrelseledamöter 

             Mötet beslutar oförändrat antal ledamöter. 

§ 15      Val av ordförande 

              Mötet beslutar välja Elisabeth Vykander som ordförande på ett år. 

§ 16      Val av övriga styrelseledamöter 

              Mötet beslutar välja Gudfast Hellby, Siv Magnusson, Ingrid Hestner  för två år. 

              Fyllnadsval av Uno Nilsson för ett år, (Gunilla Selander, Kia Rydell har ett år kvar) 

§ 17      Val av revisorer och ersättare 

             Mötet beslutar omval av Tomas Janhagen och Sven Jernberg ordinarie samt 

             Sonja Hansson som ersättare.  

§ 18     Ombud till distriktsstämma 

            Som ombud till distriktsstyrelsen utses styrelsen 

§ 19    Antal ledamöter i valberedningen 

            Mötet beslutar oförändrat antal ledamöter i valberedningen, 4 stycken. 

§ 20    Valberedning 

            Mötet beslutar omval av Gun Boström, Christer Byström, Karin Rickardsson och 

            Göte Norlander, med Gun Boström som sammankallande. 

§ 21    Distriktets valberedning 

            Mötet beslutar omval av Kia Rydell som ledamot i distriktets valberedning. 

§ 22     Ombud  hörsel-trafik-friskvård-mötesvärdar. 

             Mötet beslutar välja följande funktionärer: 

             Hörselombud: omval av Ove Jönsson, ersättare  Jan-Olov Jonsson,  ett år 

             Trafikombud: omval av Sune Rickardsson, ett år 

              Friskvård:  ansvarig styrelsen 

              Mötesvärdinnor/värdar: 

              Aspås: Britt Larsson sammankallande, Mats Eriksson, Sonja Nilsson 

 



 

             Mötesvärdinnor/värdar 

              Krokom: Birgitta Gustafsson sammankallande, Ingrid Bevan, Märit Jönsson 

                               Sigrid Berglund 

              Rödön:  Carola Jonsson sammankallande, Märta Gunnarsson,  

                             Anna-Carin Stuenes Karlsson 

             Ås:          Kia Rydell sammankallande, Britt-Marie Persson, Solveig Nilsson 

             Kälen:     Karin Olsson sammankallande, Märit Jönsson, Siv Magnusson 

             Dvärsätt: Ann-Marie Wikèn sammankallande, Evy Hallström, Vanja Eriksson 

             Nälden:   Elisabeth Vykander sammankallande, Gun Boström, Ingegerd Vestlund 

§ 23      Mötets avslutning 

              Olof Wallgren tackade mötesdeltagarna för visat intresse och förklarade årsmötet 

               avslutat, varefter Elisabeth Vykander tackade presidiet med vackra blommor. 

              Rapport från Kommunala Pensionärsrådet 

              Britt Larsson, ledamot i KPR; informerade från de senaste medborgardialogerna, 

              vilka företrädesvis handlade om pågående iordningsställande av Trygghetsboende. 

              I Alsen planeras 9 lägenheter och i Föllinge 7 lägenheter. I Krokom är förhoppningen 

              att Särskilt Boende på Orion omvandlas till Trygghetsboende. För att klassas som  

               Trygghetsboende kräver Boverket att det ska finnas gemensamhetslokal för socialt 

                umgänge samt en Bovärd, som dagligen finns till hands för de boende och för att 

               initiera aktiviteter m m enligt de boendes önskan, allt i avsikt att främja äldres hälsa, 

               vilket är en förutsättning för att möta befolkningsutvecklingen med ökat antal äldre 

               och för att minska behovet av vård och omsorg. 

               Olof Wallgren fick, som tidigare utlovats, svara på frågor från mötesdeltagare, vilket  

               uppskattades. 

               Avslutningsvis kommenterade Elisabeth Vykander verksamhetsplanen och uttryckte  

               förhoppning om att planerade aktiviteter kommer att verkställas.  

  

             Vid protokollet Justerat       Justerat  Justerat 

 

             Britt Larsson Olof Wallgren       Göte Norlander Anna-Carin Stuenes Karlsson 

              


